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Z A P I S N IK 

 

 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 30. studenoga 2023. godine 

u Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 18:00 sati.   

 

 Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović,  

Marijan Mandić, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, Igor Knežević, Željko 

Varžić, Alenko Bajer i Bruno Čačić. 

 

 Ne nazočni vijećnici: Stela Horvat, Saša Brezovac, Tomislav Čamagajevac i  

            Filip Ivanović. 

 

 Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Iva Matić, direktorica 

tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Bojan Pavošević, direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, 

Vanja Miličević, direktor VPC, Danijel Pleša, novinar HRV, Vladimir Vazdar, novinar 

Valpovštine info.  

  

 Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 11 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

  1. Usvajanje Zapisnika 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

  3. Prijedlog Rješenja o izboru članova Savjeta mladih Grada Valpova. 

  4. Izvještaj o izvršenju Proračuna za razdoblje od 01. 01. 2023. do 30. 06. 2023. 

  5. Prijedlozi: 

      a) Proračuna Grada Valpova za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026.  

          godinu, 

      b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2024. godinu. 
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  6. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Valpova.  

  7. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na 

      području Grada Valpova. 

  8. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2024. godinu. 

  9. Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja Grada Valpova  

      za 2024. godinu. 

10. Prijedlog Programa javnih potreba iz područja socijalne skrbi, obrazovanja i  

      razvoja civilnog društva Grada Valpova za 2024. godinu. 

11. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Valpova za 2024. godinu. 

12. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2024.  

      godinu. 

13. Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim  

      zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 2024. godini. 

14. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

15. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini 

      za Grad Valpovo. 

16. Prijedlog Strategije upravljanja imovinom Grada Valpova za razdoblje  

      2023. - 2029. godine. 

17. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i nezavisnih  

      vijećnika zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2024. godinu. 

18. Prijedlog odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Valpova za 2023. godinu 

19. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju plaće i naknade za rad te drugih  

      prava Gradonačelnika i Zamjenika gradonačelnika Grada Valpova. 

20. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i  

      domaćih životinja, načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama te  

      divljim životinjama. 

21. Pitanja i prijedlozi. 

 

     Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 28. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

          GRADA VALPOVA  

 

 Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 28. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  usvojen jednoglasno (11 glasova ZA). 

 
TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja, prvo je vezano za komunalnu problematiku, radi se o ulici 

Starovalpovački put, od Vujevića do deponije, prije nekoliko mjeseci sam upozorio na to da je 

cesta devastirana, pa sam od stanara dobio i odgovor zašto je to tako i oni traže neku pomoć. 

Evidentno je da tom ulicom prolaze šleperi i tegljači sa deponijom različitih tablica, nisu 

lokalnog karaktera, nego dolaze izvana, i to dolaze i u noćnim satima, i posljepodnevnim 

satima, nije samo pod dnevnim svjetlom, teški su, ima ih puno i svi idu na deponiju, koriste 

taj dio naše prometnice koja na žalost ne može izdržati tu količinu prometa tako teških vozila, 

dolazi do toga da se cesta jednostavno raspala, vi ste rekli da ste ju sanirali i jedno vrijeme je 

bila sanirana, i opet se raspala, nemaju rubnjake, jer ta cesta nije predviđena za toliki promet 

tako teških teretnih vozila. Da li je moguće ograničiti tonažu tih velikih kamiona, da ne mogu 

tuda prolaziti, ne ograničiti promet vozila, da li je moguće staviti neki znak, da tako velika 
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vozila šleperi i kamioni sa prikolicama određene tonaže ne mogu prometovati tim dijelom 

naše naseljene ulice. Drugo pitanje, vezano za zeleni trokut, zanima me što je sa rampom koja 

vodi na parkiralište, da li je to ukomponirano u taj novi zeleni trg, ili će to biti izdvojeni dio, 

da li se možda nazire rješenje o tome, to smo pričali prije nekoliko godina, pa me zanima 

pošto je to sada zadnja faza uređenja, ovaj dio po meni osobno, i mišljenje određenih ljudi i 

građana baš i ne stoji da bude na tome djelu, jer to je od B. Radića i Srednje škole jedini ulaz 

u tom  djelu gde dolazimo na rampu,  da li postoji rješenje za tu rampu da se ukomponira 

nekako u taj novi zeleni trg, ili izmjesti, ili povuće, koje je rješenje za to, ili će to biti vječno?    

 
Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo je za direktora VPC, vezano za novi projekt, tj. ono što ste objavili u 

medijima, da je prošla obnova hotela, pa ako nas možete izvjestiti o detaljima tko je 

investitor, koliko novca će dobiti, koliko će biti sufinancirano, to je projekt koji je iznimno 

bitan i za Grad Valpovo, iako je to privatna investicija, ali je nekretnina iznimno bitna zbog 

mjesta na kojem se nalazi. Drugo pitanje za direktoricu Dvorca, konac je godine, razgovarali 

smo već o ovom projektu odvodnje za Nard, bela sela, znamo da natječaj traje do kraja godine 

po svim informacijama, pa me zanima dokle smo došli sa dokumentacijom, da li smo uspjeli 

pripremiti, da li ćemo uspjeti nominirati tu odvodnju za ta naselja?  

 

Alenko Bajer 

- pitanje za gradonačelnika, znamo da je dobiven projekt za obnovu krovišta u dvorani i 

opremanje dvorene, pa samo informacija, i ja sam dobio upite, pa da ovdje konstatiramo u 

kojoj je to fazi i kada će biti radovi, da li ima možda nekih problema? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za rampu na početku ulice B. Radića, 

kada smo krenuli u ovaj projekt, a i nešto ranije, na ovom Gradskom vijeću donijeli smo 

odluku da taj dio površine koji je postao gradski, bio je županijska ceste, sada je postala jedna 

cjelina, taj se dio nalazi na gradskoj površini, tako da ćemo svakako gledati sa pravnim 

osobama koji su postavili tu rampu, da je povuku na svoje zemljište, tako da bi taj dio  trebao 

ostati slobodan obzirom da se nalazi na gradskoj čestici. 

- odgovor na pitanja vijećnika Alenka Bajera, vezano za projekt dvorane, kao što znate da 

smo krenuli u ovaj projekt sukladno našoj prijavi na natječaj Ministarstva sporta i turizma, 

odobrena su nam određena sredstva, odabran je izvođač radova, to je tvrtka Iver iz Osijeka, 

koja nam je zadnji projekt radila na izgradnji Agroparka i Društvenog doma Fabijan 

Šovagović u Ladimirevcima, kreće uvođenje u posao i naravno radovi kada to vrijeme bude 

dozvoljavalo, gledat ćemo da to bude u što skorijem roku obzirom da se radi o jako bitnoj 

investiciji za završetak naše gradske dvorane, uz obnovu krovišta imamo i opremanje koje 

smo radili u suradnji sa Zajednicom sportskih udrga, tako da ćemo na taj način krenuti sa 

završetkom obnove, još nam ostaje vanjska ovojnica koju ćemo gledati prijaviti na nekakav 

natječaj u budućnosti, ali najvažnije je sanirati krovište kako bi se spriječilo daljnje 

propadanje dvorane  obzirom da smo uložili znatna sredstva u ovaj godini, kao i u godinama 

prije na samo unutarnje uređenje. 
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Goran Šimić   

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, Starovalpovački put - cesta, teretni promet je 

problem, trenutno je do 15. prosinca na javnom savjetovanju prometni eleborat generalno za 

cijelo područje Grada Valpova, možete ispuniti obrazac i dostaviti prijedlog, Što se tiče 

samog ograničenja i zabrane prometovanja, za isto je nužno da se izradi jedan prometni 

elaborat od ovlaštenog stručnjaka, također i da se isti dostavi na suglasnost PU OBŽ, bez toga 

toga nema, ukoliko je stav Gradske uprave, odnosno gradskog vijećnika da je dugo čekati 

ovaj generalni elaborat koji će također ići na suglasnost PU OBŽ, može se napraviti i izdvojiti 

samo ovaj dio da se napravi i da se dobije suglasnost, i da se onda postave znakovi i 

preusmjeri promet. 

 
Vanja Miličević 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, što se tiče projekta starog hotela, mi smo taj 

projekt počeli pripremati negdje u 5 mj. prošle godine, prijavili smo ga u 3 mj. ove godine na 

sredstva za razvoj zelene tranzicje u turizmu, financiran iz NPOO, i dobili smo odluku prije 

tjedan-dva, investitor je privatna osoba koja je ujedno i vlasnik hotela, to je gospodin Šestić iz 

Osijeka, ukupna vrijednost projekta je negdje oko 1.322.000 Eura, a bespovratna sredstva 

iznose oko 938.000 Eura, odnosno negdje mu je sufinanciranje 72%, i što se tiče samog 

koncepta, ono što je već objavljeno, radi se o hotelu, namjena će biti ugostiteljsko-turistička, 

investitor je izrazio i proizvodnju piva, jedan dio je uvršten u taj projekt, drugi dio mu sada 

radimo projekt pivovare u našoj zoni, tako da ćemo možda izraditi naše Valpovačko pivo 

nakon ne znam koliko godine, gore će biti sobe i dolje restoran.  

 
Iva Matić 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, što se tiče projekta za Nard, sva dokumentacija 

je predana za građevinsku dozvolu, očekujemo ju kroz nekoliko dana, jer je već nekih 10 dana 

u uredu, tu nema ništa više, dobili smo sve papire, što se tiče belih sele, tu čekamo neke 

potvrde od strane nadležnih tijela Ministarstva što je najveći problem, ustvari najduže se čeka, 

vjerujem do nove godine da će to biti, NPOO program traje do kraja 2024. godine, odnosno 

dok se ne potroše sredstva, naravno da je nama u interesu što prije to prijaviti, ali nije da 

završava sada krajem ove godine, traje službeno do kraja 2024. godine, ali što prije završimo 

to ćemo prije prijaviti.  

 

 Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU ČLANOVA SAVJETA MLADIH  

        GRADA VALPOVA 

 

 Marijan Mandić – Gradsko vijeće Grada Valpova je na 28. sjednici, održanoj 25. 

listopada 2023. godine donijelo Zaključak kojim je raspisao Javni poziv za predlaganje 

kandidata za izbor članova Savjeta mladih Grada Valpova. Komisija za izbor i imenovanje je 

na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. studenoga 2023. godine obavila provjeru formalnih uvjeta 

svih kandidatura, sastavila izvješće te ga dostavlja Gradskom vijeću na daljnje postupanje. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici izabrali 

sljedeće kandidate za članove Savjeta mladih Grada Valpova: 

1. Ivančica Bulut Gubić,  

    jednoglasno (11 glasova ZA), 

2. Filip Kokić, 

    jednoglasno (11 glasova ZA), 
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3. Nera Markota, 

    jednoglasno (11 glasova ZA), 

4. Katarina Sopek, 

    jednoglasno (11 glasova ZA), 

5. Ivan Uranjek, 

    jednoglasno (11 glasova ZA). 

 

TOČKA 4. IZVJEŠTAJ O IZVREŠENJU PRORAČUNA ZA RAZDOBLJE OD  

        01. 01. 2023. DO 30. 06. 2023. 

 

 Oliver Vazdar – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 24. sjednici, održanoj 30. 

studenoga 2023. godine proveo raspravu pod točkama 4. – 17., te 19. i 20. dnevnog reda, uz 

napomenu vezanu za točku 7. dnevnog reda „Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa 

godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Valpova“, gdje je na sjednici Odbora bio 

nazočan predlagatelj gradonačelnik Matko Šutalo, koji je predložio izmjenu niže stope, 

umjesto prijedloga da stopa bude 22,4% koju smo dobili u materrijalima, novi prijedlog 

predlagatelja je da se stopa snizi na 22%. Odbor je usvojio sve točke jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić. 

 

Željko Varžić 

- neke osnovne informacije pročelnik nije naveo, one su navedene u materijalima, pa mislim 

da ih je bitno naglasiti, da smo ukupne prihode prvih 6 mjeseci ostvarili sa 37% ili 2,9 mil. 

Eura, rashode sa 3,5 mil. Eura, ostvarili smo manjak, potrošili smo oko 500.000 Eura više 

nego što smo uprihodovali, ovdje je bilo objašnjeno zašto je to tako što se tiče prihodovne 

strane, jer su određeni prihodi u drugoj polovici godine planirani, što se tiče rashoda trošili 

smo naravno onako kako smo mi sami odredili da trebamo i moramo potrošiti, potrošili smo 

3,5 mil. Eura, tako da je to jedina neka zamjerka što je potrošeno dosta više nego što smo 

isplanirali za ovaj prvi dio i ostvarenje od 37%, mislim da je proračun planiran na početku 

onako realno kako smo mi i govorili što se tiče tog djela proračuna za ovu 2023. godinu, 

vidite kako se on ostvaruje s obzirom na rad i na investicije koje su se završavale, u drugom 

djelu godine mislim da će biti objektivno i ostvarivo, ali to ćemo vidjeti u idućoj godini kada 

budemo dobili izvješće za cijelu ovu 2023. godinu.      

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (8 glasova ZA, 3 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOZI: 

A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2024. GODINU S PROJEKCIJAMA  

     ZA 2025. I 2026. GODINU, 

B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2024. 

     GODINU 

 

 Oliver Vazdar – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Matko Šutalo, Željko varžić i 

Oliver Vazdar.  

 

 



 

-  6  - 

Matko Šutalo 

- dobili ste materijale za prijedlog proračuna kao i unazad nekoliko godina, prije svega ono 

što smo radili, gdje smo uključili građane u kreiranje samog proračuna, tako da smo u 9. mj. 

već raspisali javni poziv za sudjelovanje u kreiranju proračuna, dopustili smo našim 

građanima i udrugama, gospodarstvenicima da stave svoje prijedloge koje sam uvrstio u ovaj 

prijedlog, ono što je najvažnije, da smo stavili proračun naravno na javno savjetovanje, koje 

je prošao sve procedure, i kao takav je danas pred vama, smatram da je on jasan, razvojan, da 

je konkretan, što je najvažnije da nastavljamo ulaganje u razvoj gospodarske aktivnost kroz 

programe poticajnih mjera za naše poljoprivrednike i gospodarstvenike, da početkom iduće 

godine stavljamo u funkciju dva nova inkubatora, to su Agropark i VPC jedno od najvažnijih 

gospodarskih projekata samoga Grada, nastavljamo kontinuirano ulagati u demografske 

pronatalitetne mjere, sport, kulturu, predškolski i školski odgoj, a naravno nismo zaboravili ni 

umirovljenike, i naše hrvatske branitelje, dodali smo da svakako nastavljamo sa 

ravnomjernim razvojem Grada, ali jednako tako i prigradskih naselja. Ono što je najvežnije, 

to je spomenuo vijećnik Varžić u svom pitanju direktorici Matić, da ćemo vjerujem do kraja 

godine uspjeti rještiti dokumentaciju za prijavu na NPOO kanalizaciju za bela sela i za Nard, 

jedan veliki infrastrukturni projekt koji dugo godina očekujemo, a pogotovo očekuju ljudi koji 

žive u tim prigradskim naseljima, to je ona najvažnija stavka, imamo nekoliko kapitalnih 

projekata koje smo uvrstili u proračun za iduću godinu pa ću ih nabrojiti: uređenje cesta u 

ulici B. Radića i Kolodvorskoj u Šagu, vjerujem da će se do kraja godine otvoriti jedan 

natječaj na koji ćemo moći prijaviti taj veliki projekt uz maksimalnu stopu sufinanciranja, u 

Ladimirevcima završavamo Dom Fabijana Šovagovića, vjerujem da ćemo dobiti pozitivne 

rezultate za vrtić, tako da ćemo ići u proširenje vrtića u Ladimirevcima, a jednako tako i u 

Valpovu, čekaju nas energetske obnove javnih zgrada kroz koje ćemo nakon što dobijemo 

odluke to sam rekao na prošloj sjednici Gradskog vijeća odlučiti na koji način čemo ulaziti u 

realizaciju istih, za prigradsko naselje Marjančaci, uz kanalizaciju naravno stavili smo i 

uređenje nekih nerazvrstanih cesta koje su bitne za ta mjesta, u Harkanovcima smo u proračun 

stavili izgradnju trga, uređenje samog središta mjesta, u Ivanovcima idemo u obnovu DVD, a 

ove da kažem „manje kapitalne projekte“, uvrstili smo u naše programe komunalnog odjela i 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, tako da u Zelčinu ono što nismo 

realizirali ove godine, možemo napraviti u idućoj, a to je nastavak uređenja NK Zelčin, 

odnosno njihovih prostorija, kao i jedne staze koja je uz samom središtu mjesta, a dosta je 

opasna za prometovanje pješaka. Što se tiče samog Grada Valpova imamo dosta kapitalnih 

investicija, spomenuo sam vrtić, vjerujem da ćemo krenuti sa realizacijom u idućoj godini, 

ako sve bude u redu sa prijavom i sa natječajem. Nastavljamo sa uređenjem središta nešega 

Grada kroz projekt Valpovački zeleni trokut, dobili smo sredstva preko NPOO od 1,5 mil. 

Eura čiji je nositelj komunalna tvrtka Dvorac kroz koji ćemo projekt urediti vodu i 

kanalizaciju na Valpovačkim Toplicama, ulici S. S. Kranjčevića, djelu Osječke ulice i u 

Hrastiku, u parku smo već počeli sa realizacijom projekta javne rasvjete koji će se nastaviti i 

završiti početkom iduće godine. Spomenuli smo krovište na dvorani koje je jedan od doista 

kapitalnih investicija što se tiče sportske infrastrukture, čekamo rezultate natječaja za sportski 

park u Valpovu te uređenje kuće Takač, još jednog dijela trga u Valpovu kod zgrade PBZ 

ispred valpovačkog suda. U proračun smo uvrstili i neke veće kapitalne projekte za koje 

imamo gotovu projektnu dokumentaciju, a to su: uređenje ulice Bana J. Jelačića i Osječke 

ulice, te uređenje stare samoposluge, koja će služiti kao boravak za osobe starije životne dobi. 

Kao što sam rekao, smatram da je proračun doista jasan, razvojan, konkretan, nešto je veći u 

odnosno na ovu godinu, vjerujem da ćemo uspjeti zajedničkim snagama, suradnjom Gradske 

uprave i Gradskog vijeća uspjeti realizirati u maksimalnom onom iznosu i planu koji je 

planiran za 2024. godinu, stoga predlažem da Gradsko vijeće usvoji proračun kao ovakav.        
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Željko Varžić 

- pred nama je Proračun za 2024. godinu  prihodovno  u visini 8,2 mil. Eura, vidm da ste što 

se tiče poreza na dohodak koji se mijenja planirali gotovo 200.000 Eura više nego što smo to 

planirali u ovoj godini. Što se tiče određenih pomoći drugih proračuna, prenosa EU sredstava, 

kao fiskalnog izravnavanja sve je to na nekoj razini kao što je bilo planirano i u ovoj 2023. 

godini. Rashodi 6 mil. Eura, za zaposlene 2 mil. Eura, tu su i rashodi koje ste uvrstili u 

proračun Zaželi on bi isto tako trebao ići u idućoj godini, dosta velik projekt, nadamo se da 

ćemo i taj dio dobiti on je sada na 3 godine i iznimno je bitan za sve one koji će ga odrađivati. 

Što se tiče samih rashoda kako je i gradonačelnik većim djelom rekao od investicija, objasnio 

uglavnom sve one probleme oko vrtića za koji se slažemo da je možda najveći problem 

trenutno Grada Valpova stanja u vrtiću, Gradu Valpovu je stvanro potreban jedan novi ili 

obnovljeni veći vrtić, to je problem, možda nam možete dati odgovor, znam da se spominjalo 

u medijima način sufinanciranja od strane države u idućoj godini, da li ćemo i mi taj dio 

dobiti ili je to samo za općine, znam da je taj dio isto spominjan, pa ako možemo dobiti 

odgovor. Što se tiče odvodnje to smo razgovarali i prometne infrastrukture, naravno da su tu 

potrebe stvarno velike, svi mi i u našim prigradskim naseljima i Gradu Valpovu imamo dosta 

takvih problema, loših cesta kako bi ih zvali, tu je potrebno dosta više novca nego što je 

planirano, energetska obnova stoji već nekoliko godina, nadamo se da će iduće godine to 

zaživjeti, da će proći određeni projekti koje smo isplanirali da će biti dobro sufinancirani. I 

ovdje sam vidio za Ljeto valpovačko, pročelniče tu je planirano nula u 2024. godini, pa mi  

nije jasno zašto?, molim pojašnjenje. 

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za Ljeto valpovačko, odlučeno je da 

iduće godine Ljeto valpovačko ide u organizaciji Grada, a ne kao što je do sada išlo od 

Ustanove, tako da se ide s jedne hrpe, da se ima više kontrole nad troškovima u 

organizacijskom djelu, a za ubuduće če se vidjeti kako će dalje biti, a za iduću godinu Grad će 

preuzeti taj dio na sebe.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili: 

a) Proračun Grada Valpova za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu, 

    (8 glasova ZA, 3 glasa SUZDRŽANA), 

b) Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2024. godinu. 

    (8 glasova ZA, 3 glasa SUZDRŽANA). 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA VALPOVA 

 

 Oliver Vazdar – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG 

        POREZA NA DOHODAK NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

 Matko Šutalo - kao što ste već čuli od predsjednika Odbora za financije i proračun, na 

samom Odboru izašao sam sa novim prijedlogom, niža porezna stopa 22%, viša porezna 

stopa33,6%, kao što znate poreznom reformom Vlade RH, da su određene obaveze prebačene 

na jedinice lokalne samouprave, ukidanjem prireza posljedično se smanjuje prihod u 

Gradskom proračunu, a ono što je najvažnije da sa svim ovim promjenama i samom odlukom 
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koju će danas donijeti Gradsko vijeće, da će građani imati u idućoj godini veću plaću, a da 

ćemo mi kao Gradska uprava pokušati namaći sredstva koja ćemo izgubiti ukidanjem prireza, 

to je još nemoguće izračunati u prvom kvartalu iduće godine, kako budemo imali sredstva iz 

proračuna, tako ćemo vidjeti da li ćemo uspjeti ta sredstva namaći, ali kao što sam naglasio, 

ono što je najvažnije, da će naši sugrađani imati svi veće plaće, a da ćemo mi opet na drugi 

način pokušati namaći sredstva iz Gradskog proračuna, koja ćemo naravno namjenski kroz 

proračun uložiti u uređenje naše komunalne infrastrukture, ali i sve one programe koji se tiču 

poduzetnika, poljoprivrednika, udruga i svih ostalih koji ovise o novcu iz Državnog 

proračuna, i predlažem da Gradsko vijeće usvoji ovaj moj prijedlog.     

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Igor Uranjek i 

Oliver Vazdar. 

 

Željko Varžić 

- mi smatramo, da ove stope koje su do sada bile, da ih trebamo ostaviti, s tim ćemo 

građanima više povećati plaće naravno nego sada u ovom slučaju što će biti vrlo upitno na 

koliko će im se povećati, taj novac kako je gradonačelnik rekao, uvijek se može naći iz nekih 

drugih i ostalih financiranja, nije samo stvar plaće tu, ono što smo i prije govorili tu je stvar i 

investicija, tu je stvar i poduzetnika, jer moramo znati ukoliko povečavamo taj porez, a okolni 

gradovi ne budu imali takav, ako budu imali manji, onda će Euro ulaganja u Grad Valpovo 

vrijediti manje nego Euro ulaganja u neku drugu jedinicu lokalne samouprave koja bude 

imala manji porez, i ukoliko Gradsko vijeće danas prihvati ovu odluku, vidjet ćemo koliko će 

se te plaće građanima povećati, ali što više mi smanjimo ili ostanemo isti to će povećanje 

plaća za naše građane biti veće.     

 

Igor Uranjek 

- velika večina ljudi koja prati malo politički život se slaže da je to čisto populistička mjera, iz 

razloga što je izborna godina, pa su vladajući odlučili na taj način malo pomoći građanima, a 

jedinicama lokalne samouprave otežati, mi smo razgovarali da sa ovom stopom poreza, da bi 

Grad bio negdje tu s obzirom u odnosnu na ono  kada je prirez bio 8%, a klastično možemo 

objasniti koliko će građani imati manje, odnosno više, npr. uz bruto minimalac koji je 840 

Eura, do sada su građani izdvajali sa 8% prireza 31,64 Eura, a sa maksimalnom stopom 

poreza bi izdvajali 32,82 Eura, razlika je 1,22 Eura, tako da nećemo baš udariti po džepu, i da 

će građani svi osjetiti naravno koliko je povećanje plaća.    

 

Željko Varžić 

- ovo što ste vi rekli baš ne stoji, ozbiljni izračuni koji su rađeni, ono što sam objasnio, imate 

na stranicima, npr. Grad Bjelovar, oni su baš izračunali koliko znače ti 2% boda, gdje idu sa 

20% na 18%, a mi dižemno sa 20% na 22%, toliko je to više, ne moramo mi imati 20%, ako 

želimo više, mi to možemo smanjiti do 15%, to je naša odluka ovog Gradskog vijeća, opet 

podsjećam da se ovdje ne radi samo o plaćama, radi se o poduzetnicima, o svima uplatama 

drugog dohotka, i o svima onim zaradama onih poduzeća od samostalnih djelatnosti koji na 

kraju godine ostvare određene dobiti koji na to sve plaćaju poreze i državi, a i lokalnoj 

samoupravi.  

 

Oliver Vazdar 

- da je zakonodavac htio napraviti nekakve konkretne pomake u oporezivanju možda bi se to 

našlo u nekim ranijim planovima, ovo ukidanje prireza nije bilo u nijednoj strategiji, niti u 

jednom planu za RH od prošle godine. Što se tiče pomoći građanima, oko njihovih poreza 

državi tu stoje još neka sredstva na raspolaganju koja ne utječu na financiranje lokalnih 

samouprava, stvar je u prirezu što je prirez bio isključivo prihod jedinica lokalne samouprave. 

 



-  9  - 

 

Porez na dohodak se dijeli između jedinice lokalne samouprave tj. između gradova i općina, i 

još županija, tako da je to još jedan dio kolača koji nama odlazi od ovog. Mi imamo i drugu 

odgovornost prema tim građanima, da im omogučimo sve ono što su imali do sada, sve ono 

od čega se sastoji život nekakvog Grada, fianciraju ti građani svojim sredstvima, tako da ovo 

udaranje po džepu građana nije nečija samovolja niti će ti novci ispariti, ti novci se vraćaju u 

ovaj Grad kakav imamo. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te stavlja na glasovanje prijedlog Odluke o visini 

poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Valpova u izmijenjenom 

tekstu (amandman Gradonačelnika), te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (8 glasova ZA, 3 glasa PROTIV) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA  

        VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PODRUČJU  

        PREDŠKOLSKOG ODGOJA GRADA VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Marko Barišić i 

Matko Šutalo.  

 

Željko Varžić 

- kada smo govorili o Proračunu onda sam postavio jedno pitanje vezano za sufinanciranje od 

države u idućoj godini, pa ako se može odgovoriti vezano za taj dio, da li ćemo i mi dobiti 

određeni iznos po djetetu, mislim da to ide tako, i vidim da je ravnateljica Dječjeg vrtića Moj 

Bambi zatražila veći iznos, pa bi htio čuti što ćete odgovoriti vezano za ovo i kakav je stav 

Grada Valpova, vidim da za sada ne planiramo povećati iznos subvencioniranja većeg djela za 

vrtić Moj Bambi? 

 

Marko Vuksanić 

- koliko je meni poznato Vlada je donijela odluku prema kojoj Grad Valpovo, ako se ne 

varam, da je u odluci navedeno nekih 250.000 Eura na razini godine ovisno o broju upisane 

predškolske djece, koliko u privatnom dječjem vrtiću, koliko u gradskom, i ta sredstva su 

ukomponiraa, i to je ono što je pomoć jedinicama lokalne i regionalne samouprave prilikom 

financiranja svih tih vrtića, svi smo svjesni situacije da svi režijski troškovi rastu, da je 

ekonomska cijena vrtića velika, i mislim da je Grad Valpovo jedan od rijetkih gradova u 

Hrvatskoj koji je u potpunosti ispoštovao onaj zakon vezano uz povećanje plaća svih 

djelatnika u dječjem vrtiću, tako da su ta sredstva ukomponirana u ovaj iznos. 

 

Marko Barišić 

- samo nastavno na ovih 250-270.000 Eura koje ćemo dobiti, mislim da ta sredstva moraju 

biti planski utrošena, da su namjenski puštena jedinicama lokalne samouprave kao osnivačima 

vrtića. Održan je jučer sastanak sa Sindikatom u predškolskom odgoju, bila je povjerenica iz 
dječjeg vrtića Maza i predsjednica Sindikata na sastanku u Gradu, izrazili su zadovoljstvo s 
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tim što pratimo te neke zakonske obaveze glede usklađivanja plaća odgojiteljicama što nije 

čest slučaj u RH, pogtovo ovdje u našoj okolici, i ne samo da Grad Valpovo prati te neke 

zakonske minimume koje nas obvezuju, mi smo i dodacima na plaću povećanjem osnovice u 

travnju ove godine prebacili taj zakonski minimum, tako da naše odgojiteljice imaju veće 

plaće nego što im to zakon omogućuje. Vrhovni sud i Ustavni sud su prije nekoliko godina 

zauzeli stajalište, da ovi kolektivni ugovori koji se sklapaju između Vlade i javnih službi se ne 

odnose na dječje vrtiće, odnose se na jedinice lokalne samouprave kao osnivače zato što taj 

Sindikat nije potpisnik ugovora, i onda se kolektivni ugovor ne može smatrati propisom 

sukladno čl. 51. Zakona o predškolskom odgoju, tako da nas ti kolektivni ugovori ne 

obvezuju, ali unatoč tome mi smo išli u povećanje osnovice u travnju ove godine, vidjeli smo 

i svjedoci smo da je Vlada sa javnim službama sklopila dodatak 3. kolektivnog  ugovora, gdje 

je ta osnovica išla ove godine negdje u listopadu još 5% gore, ali nismo se još odlučili zbog 

nepredvidivosti punjenja Proračuna sljedeće godine, nismo se odlučili ići u povećanje od tih 

5%, ali kažem i bez toga naše odgojiteljice imaju plaće veće nego što im to zakon omogućuje. 

Sa Sindikatom je dogovoreno da će ta razina ostati u dogledno vrijeme, i ukoliko Grad bude u 

mogućnosti mi ćemo proporcionalno tome ići u povećanje tih plaća, međutim  do daljnjeg 

situacija sa plaćama odgojiteljica ostaje na razini ove godine.     

 

Željko Varžić 

- tih 270.000 Eura kada dobijemo, da li cijeli iznos ide za Mazu ili će dio otići za Dječji vrtić 

Moj Bambi? 

 

Matko Šutalo 

- mi jesmo dobili prijedlog ravnateljice da se povečaju sredstva za privatni vrtić, međutim ona 

ostaju za sada na razini prošle godine, mislim da se radi o nekih 71.600 Eura, vidjet ćemo 

kako će kroz početak godine biti, režijski troškovi rastu i imamo veća izdvajanja za plaće 

odgojiteljica, kolektiv je velik, vidjet ćemo kako ćemo sa ovim sredstvima koja budemo 

dobili iz Državnog proračuna tih negdje oko 200.000 Eura, ukoliko budemo u mogućnosti mi 

ćemo pomoći, ali i već sada sufinanciramo velikim djelom privatni vrtić, tako da za sada u 

prijedlogu Proračuna stoji, a koji ste usvojili da ostaje na razini prošle godine 71.600 Eura. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA  

          SOCIJALNE SKRBI, OBRAZOVANJA I RAZVOJA CIVILNOG  

          DRUŠTVA GRADA VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 
Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11.PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA  

         VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Alenko Bajer.  
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Alenko Bajer 

- koristim priliku da se ovim putem javno zahvalim predstavnicima Grada, gradonačelniku, 

zamjeniku i svim službama što zajednički provodimo programe u sportu, i od nabavke kombi 

vozila, zdravstvene zaštite, stručnog osposobljavanja kadrova i tako, za sada mislim da je tu 

sport stavljen stvarno iznad politike što i treba biti, imao sam osječaj i potrebu samo to reći.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
 

TOČKA 12. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ  

          KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OD  

          RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U  

          VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO  

          U 2024. GODINI 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  

          INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU 

 

 Goran Šimić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 15. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

          INFRASTRUKTURE U 2024. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

 Goran Šimić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Goran Šimić. 

 

Bruno Čačić 

- radi se o točki 9., usluge skloništa za životinje, da li to obuhvaća domaće, divlje i napuštene 

kućne ljubimce, i rashod od 33.200 Eura? 

 

Goran Šimić 

- što se tiče točke 9. (čita ju), sama usluga skloništa za životinje se odnosi na domaće 

životinje, to su najčešće psi koji se zateknu bez čipa, i koja je obveza jedinica lokalne 
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samouprave da ih zbrine, o tome se radi, a ovo ostalo vam piše higijeničarska služba i 

postupanje s divljim životinjama izvan prirodnog staništa, recimo da one životinje koje su na 

žalost zatepene na cesti, da ih se zbrine, također i divlje životinje koje su izvan svog staništa, 

a zateknu se u urbanim djelovima Grada, to su najčešće lisice. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG STRATEGIJE UPRAVLJANJA IMOVINOM GRADA  

          VALPOVA ZA RAZDOBLJE 2023. - 2029. GODINE 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD  

          POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA  

          ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VALPOVA ZA 2024.  

          GODINU 

 

 Zvonko Barišić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. PRIJEDLOG ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA 

            VALPOVA ZA 2023. GODINI 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili ove prijedloge: 

 

Zlatna plaketa „Pečat Grada Valpova“ 

 - posthumno 

1. Darko Tivanovac, 

                jednoglasno (11 glasova ZA), 

 

 Plaketa „Matija Petar Katančić“ 

 - za područje sveukupnog društvenog života: 

1. Miroslav Pendić 

    jednoglasno (11 glasova ZA), 

 

- za područje sporta: 

1. Ivica Špoljarić 

    jednoglasno (11 glasova ZA), 

 

 

 



-  13  - 

 

- za područje kulture: 

3. Željko Gebaj 

    jednoglasno (11 glasova ZA). 

 

TOČKA 19. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O ODREĐIVANJU  

          PLAĆE I NAKNADE ZA RAD TE DRUGIH PRAVA  

          GRADONAČELNIKA I ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA GRADA  

           VALPOVA 

 

 Marko Vuksanić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 20. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU 

            DRŽANJA KUĆNIH LJUBIMACA I DOMAĆIH ŽIVOTINJA, NAČINU  

          POSTUPANJA S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM ŽIVOTINJAMA TE  

          DIVLJIM ŽIVOTINJAMA 

 

 Goran Šimić – ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Prije zadnje točke dnevnog reda, predsjednik je pročitao obavijest Gradskom vijeću 

Grada Valpova od vijećnika Josipa Medveda koji je na upit HRV d.o.o. poslao ponudu za 

izradu namještaja koja je prihvaćena te je primio narudžbenicu 1/2023. od 05. lipnja 2023. 

godine, također na upit Grada Valpova za ponudu izrade namještaja koja je prihvaćena te je 

primio narudžbenicu 467/2023 od 07. studenoga 2023. godine. 

 

TOČKA 21. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- na kraju ove sjednice zahvalio bi se prije svega svim vijećnicima koji su usvojili Proračun za 

iduću godinu, a druga stvar, u petak imamo svečanu sjednicu povodom Dana našega grada 

obilježavanja crkvenog goda Bezgriješnog začeća Blažene Djevice Marije, ovim putem 

pozivam sve vas, pogotovo gradske vijećnike da nam se pridružite, da dođete na sjednicu, i 

nakon toga da budete također na prigodnom domjenku koji će se održati u Restoranu park, 

obzirom da nam dolazi predsjednik RH, unazad 5 godina po treći puta nam dolazi 

predsjednik, bila je predjsednica dva puta, predsjednik, mislim da je svakako čast za naš Grad, 

da jedan tako visoki uzvanik dolazi u relativno kratkom roku, vjerujem da je to pokazatelj da 

dobro radimo i dati će nam sigurno poticaj za još bolji rad u budućnosti, nadam se da ćete se 

svi pridružiti, i da ćemo se ugodno podružiti povodom Dana Grada Valpova.  

 

………. 

 

 Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19:25 sati.  
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………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


